
Lékař varuje před mRNA genovými injekcemi:
„Jejich aplikace by měla být trestná“
- CZ24 News | 27. července 2023

V současné době, kdy je již velmi dobře znám skutečný účinek genových injekcí, kterým je
při opakovaném podávání zejména zničená imunita, bychom se mohli ptát na to, co mělo
být skutečným cílem aplikace těchto látek

Mělo jít o test ovladatelnosti mas, ochotných se stát „pokusným morčetem?“ Nebo mělo jít o
depopulační politiku, zejména vzhledem k účinkům na plodnost a zvýšenou úmrtnost?

Či snad o testování společnosti v tom ohledu, jak dalece je ochotna se podřídit totalitním praktikám
vlád?

A nešlo náhodou také o test plánovaného zavádění digitální identity a sociálních kreditů – tentokrát v
podobě covid pasů, které jsou základem pro mezinárodní očkovací pasy WHO?

Na to vše si již odpovězte sami….

O mnohém však vypovídá i zaryté mlčení korporátních médií poté, co byly po celý loňský rok
zveřejňovány skandální informace o genových přípravcích Pfizer poté, co musely být dokumenty z
klinických testů této nejžalovanější firmy světa odtajněny.

To, co v nich je uvedeno, by v normálním světě vyvolalo nezměrný skandál. Jenže co nezveřejní
zkorumpovaná média, jako by neexistovalo. Přesto si dokumentů všimli i kritičtí lékaři, aby zjistili, že
od samého začátku měli pravdu, když před injekcemi varovali….

Odtajněné dokumenty ukazují, že společnost Pfizer si byla brzy vědoma nechutné úrovně vedlejších
účinků. Mnohé z nich byly velmi vážné a dříve, před vypuknutím covidu, by byly injekce okamžitě
vyřazeny, píše bývalý praktický lékař Peter Pilon v časopise Common Sense.

Jeden z dokumentů ze dne 19. srpna 2022 ukazuje, že společnost již pozorovala kolosální rozsah
poškození covidovou injekcí s 508 351 individuálními případovými zprávami nežádoucích účinků v 1
597 673 případech.

To vše může vést pouze k závěru, že genová injekce způsobila rozsáhlou a náhlou zdravotní krizi,
zdůrazňuje Pilon.

Ještě novější dokument zveřejněný Evropskou agenturou pro léčivé přípravky (EMA), příloha k
dokumentu společnosti Pfizer ze dne 21. června 2022, je ještě více šokující, protože rozděluje 1,6
milionu vedlejších účinků pozorovaných společností Pfizer podle kategorie a podkategorie stavů a
zranění poškození, pokračuje bývalý praktický lékař.

Velmi znepokojující, říká, je více než 178 000 případů reprodukčních nebo prsních onemocnění,
včetně stavů, které by člověk neočekával, jako je 506 případů erektilní dysfunkce u mužů.

Jedním z nejvíce šokujících aspektů jsou stovky velmi vzácných neurologických poruch, říká.

„To je realita, která jasně odráží to, co je tak systematicky špatné v případě těchto injekcí; realita,
jejíž zveřejnění musí být extrémně nevítané jak pro výrobce, tak pro vlády, které to dovolily,“ píše
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Pilon, který tvrdí, že aplikace injekce Pfizeru by měla být označena za trestnou.
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